
Verdubbeling N355 als duveltje uit doosje in brugkwestie
reportage � aduarder en dorkwerder bruggen

Door Bas van Sluis

Voor- en tegenstanders van twee
beweegbare bruggen bij Aduard en
Dorkwerd deden herhalingen van
zetten tijdens de laatste inspraak-
mogelijkheid over de bruggen-
kwestie. Maar de politiek toverde
de N355-verdubbeling plots te-
voorschijn.

groningen � De bruggenkwestie bij
Aduard en Dorkwerd houdt de bewo-
ners in het gebied – zowel uit de noor-
delijke dorpen boven het Van Star-
kenborghkanaal als de inwoners van
de Groningse wijk Reitdiep – danig
bezig. Een spandoek en een toeter
werden meegenomen. En maar liefst
19 insprekers deden gisteravond een
laatste oproep aan provinciale staten
om toch vooral te kiezen voor hun
voorkeur. Manipulatie van spreek-
tijd, noemden sommigen het. Want
een groot deel van de insprekers
meldden zich pas ’s ochtends waar-
door de spreektijd flink omlaag ging.
Tot echte nieuwe inzichten vanuit de
insprekers kwam het niet. Dat er di-
verse belangen spelen (stad versus
Ommelanden), is ook al niet meer
nieuw.

De oproep was vooral aan provin-
ciale staten om een besluit te durven
nemen. Alleen de V&D uit Aduard

kwam met een nieuw geluid. Bedrijfs-
leider Gerhard Kolk toonde zich ’not
amused’ dat hij bijna niet bij gesprek-

ken werd betrokken. Niet door de
provincie. Niet door de gemeente
Zuidhorn. Terwijl hij daar wel om had

gevraagd. Want de impact voor zijn
bedrijf is enorm, zei hij. En hij wil de
V&D – met 160 werknemers – toch

graag in Aduard houden.
Gedeputeerde staten, gemeente

Zuidhorn en Winsum willen twee be-
weegbare bruggen bij Aduard en
Dorkwerd. Burgerinitiatief ’Het Beter
Bruggenplan’ en de stad Groningen
zien veel liever een hoge vaste brug
met twee fietsbruggen. Hoewel som-
mige politieke partijen de kaarten
nog angstvallig tegen de borst ge-
drukt houden (1 juli wordt er defini-
tief gekozen), leek het voorkeursal-
ternatief van gedeputeerde staten
toch de voorkeur te hebben van de
politiek. CDA sprak zich zelfs voor-
zichtig uit voor het alternatief. SP en
GroenLinks willen juist de vaste hoge
brug. Dat wil ook inspreekster Janny
Ozinga uit Aduard. Volgens haar is
het wachten op een verschrikkelijk
ongeval. Nu rijdt alles op dezelfde
weg. 

Maar als een duveltje uit een doosje
kwam daar gisteravond plots het
’voorstel’ – het was eigenlijk meer
een vraag aan gedeputeerde Jager –
van een van de statenleden om de mo-
gelijkheid te bekijken voor het naar
voren halen van een verdubbeling
van de N355 (Friesestraatweg). Ge-
combineerd met de hoge vaste brug.
SP en GroenLinks hadden er wel oren
naar. Andere partijen willen het best
overwegen, bleek tijdens de vergade-
ring. Gedeputeerde Marc Jager ont-
raadde dit. "Bij verdubbeling zal dat
een aanzuigende werking hebben op
de vaste hoge brug."

Tegenstanders protesteren vooraf aan de inspraakavond tegen de bruggen. Foto: Reyer Boxem


